
3 .  z a s e d á n í  Š R   

Zápis z třetího zasedání Školské rady konané 15. 5. 2006 

Školská rada se sešla na svém třetím zasedání dne 15. 5. 2006 v ZŠ v Rosicích 
v tomto složení: 

Ing. Radek Drnovský 

Pí. Renata Ludwigová 

JUDr. Jana Šildbergerová 

p. Jaroslav Koblížek 

Ing. Oldřich Kroupa 

Ing. Gabriela Folvarčíková 

Mgr. Michaela Dočkalová 

PaeDr. Jaromír Píše 

Pí. Renata Marková 

Hostem RNDr. Petr Lukáš – ředitel ZŠ 

Jednání bylo podle programu zahájeno v 16,00 hodin.  

Program: 

1. informace zveřejňované na internetových stránkách ZŠ Rosice 

2. připomínky, podněty, dotazy a návrhy ze strany rodičů 

ad 1. Internetové stránky školy 

Členové rady se dohodli, že na internetových stránkách budou zveřejněny informace 
o Školské radě, a to seznam jednotlivých členů rady, jednací řád, termíny 
jednotlivých schůzek, zápisy z jednání ŠR, připomínky, návrhy a podněty rodičů. Dále 
bude na internetových stránkách zveřejněn článek do Rosy od pí. Ludwigové, který 
bude doplněn o kontakty na jednotlivé členy Školské rady a bude v něm uveřejněn 
požadavek, zda z řad rodičů nebude někdo ochoten se podílet na tvorbě www 
stránek školy. V rámci diskuse o internetových stránkách pí. Ing. Folvarčíková 
navrhla, aby členové rady po prohlédnutí těchto stránek podali podnětné návrhy 
na případnou úpravu. Dále bylo rozhodnuto o využití schránky na Městském úřadě, 
kam budou moci rodiče a občané Rosic vhazovat své náměty a připomínky. 

ad 2. Připomínky, podněty, dotazy a návrhy rodičů 

Zástupci rodičů pí. Ludwigová (Lu), pí. Marková (Ma) a p. Koblížek (Ko) chtěli 
zodpovědět následující dotazy: 



a/ dotaz na Občanské sdružení při ZŠ Rosice, kde je možné se dočíst o Občanském 
sdružení, o jeho rozpočtu a o tom, jaké je rozmístění finančních prostředků (Lu)  

odpověděl RNDr. Lukáš, ředitel školy: Občanské sdružení je samostatný právnický 
subjekt, který v právnických vztazích vystupuje svým jménem a na vlastní 
odpovědnost, jeho orgány jsou Valná hromada, presidium, předseda presidia, 
výkonný ředitel, správce sdružení, sekretariát a revizní skupina. Informace 
o Občanském sdružení podávají rodičům třídní učitelé jednotlivých tříd na první třídní 
schůzce na začátku každého školního roku. Veškeré materiály týkající se Občanského 
sdružení jsou k nahlédnutí ve škole u zástupkyně ředitele Ing. Folvarčíkové 
a hospodářky školy pí. Bučkové. V rámci tohoto dotazu byl podán návrh 
na zveřejnění informací o Občanském sdružení na internetových stránkách školy. 

b/ dotaz na šatnové skříňky pro žáky (Lu, Ma)  

odpověděla Ing. Folvarčíková, zástupkyně ředitele: o skříňkách uvažujeme už delší 
dobu, ale zatím nejsou zrealizované z prostorových a finančních důvodů. Na realizaci 
by bylo nutné vynaložit cca 500 000 Kč a to za podmínky, že dva žáci by měli jednu 
skříňku. 

c/ dotaz na možnost dřívějšího vpouštění žáků do školy, zejména při nepříznivém 
počasí (Ma)  

odpověděli RNDr. Lukáš, Ing. Folvarčíková: dojíždějící žáci jsou vpouštěni 
do vestibulu školy, místní žáci mají docházet na čas, žáci prvního stupně mají 
možnost navštěvovat ranní družinu 

d/ připomínka ke školní družině – oblečení při přecházení do a z tělocvičny, řešení 
zlobení žáků ve školní družině bude řešit ředitel školy ve spolupráci s vedoucí školní 
družiny pí Svobodovou 

e/ dotaz na sběry starého papíru – nebylo-li by možné určit jiné místo, protože to 
stávající je špatně dostupné (Lu, Ma) 

odpověděl RNDr. Lukáš: zatím nejsou vhodnější prostory, proto se ponechá současný 
stav 

f/ dotaz na možnost prodávání neperlivé vody v automatu na nápoje (Ma) 

odpověděl RNDr. Lukáš: žáci mají dostatečnou nabídku neperlivých nápojů 
ve školním bufetu, škola se spojí s provozovatelem automatu, aby doplnil, případně 
obměnil sortiment o neperlivé nápoje 

g/ dotaz na možnost mléčných svačin pro žáky (Ma) 

odpověděli RNDr. Lukáš, Ing. Folvarčíková: žáci měli možnost si tyto svačiny 
objednávat, ale při nemoci byl problém s jejich odebíráním, proto se o jejich zavedení 
znovu neuvažuje 



h/ připomínka ke třídní službě – mezi žáky, kteří jsou určeni jako třídní služba 
a jinými žáky vznikají konflikty (Ma) 

odpověděl RNDr. Lukáš: povinností třídní služby je udržovat pořádek ve třídách, 
mazat tabuli, chystat křídu, služby se po týdnu obměňují, takže by konflikty (šikana) 
vznikat neměly pro nedostatek potřebných informací bude tato připomínka 
upřesněna na příští schůzce 

i/ připomínka ke školní zahradě (Ko) – zlepšit přístup k zahradě, vykácet keře, 
vybudovat zábradlí, podán návrh na zřízení funkce správce školní zahrady, který by 
se o ni staral a udržoval by ji odpověděla Ing. Folvarčíková: osobou pověřenou starat 
se o školní zahradu je pan školník, který má vypracovaný časový harmonogram 
práce, přístupová cesta není na pozemku školy, ale v rámci možností bude udržována 
ředitel školy RNDr. Lukáš podal informaci o projektu zpracovaném ke školní zahradě 

j/ dotaz, kdo v zimním období udržuje část přístupové cesty ke škole od městských 
schodů (Ma) odpověděli Ing. Drnovský a Ing. Kroupa: o údržbu se stará Městský 
úřad, bude vznesena připomínka k posypu 

k/ Ing. Drnovský měl dotaz na zpracování vypěstovaných plodů ze školní zahrady  

odpověděl RNDr. Lukáš: část plodů si rozdělí žáci mezi sebe, část si sami zpracují, 
část odevzdají do školní kuchyně, záleží na druhu a množství úrody 

l/ dotaz na možnost zřízení telefonního záznamníku do školní jídelny na odhlašování 
obědů (Lu) bude řešit ředitel školy ve spolupráci s vedoucí školní jídelny 
pí. Touškovou a to zakoupením telefonního záznamníku 

m/ dotaz na možnost seznámení s výsledky hodnocení SWOT analýzy, která proběhla 
v minulém školním roce a se školním vzdělávacím programem (Lu) 

odpověděl RNDr. Lukáš: výsledky SWOT analýzy byly zveřejněny v Rose, takže 
veřejnost měla možnost se s nimi seznámit, školní vzdělávací program se teprve 
vytváří v rámci tohoto dotazu byl vznesen požadavek zveřejnit obojí na internetových 
stránkách školy 

n/ dotaz na možnost pořádání seminářů pro rodiče a děti (Lu) 

odpověděl RNDr. Lukáš: v minulosti byly pořádány semináře o drogové prevenci, ale 
ze strany rodičů byl malý zájem, v současné době fungují předškolácké skupinky, 
testy profesní orientace, veletrh středních škol. Přijdou-li rodiče s návrhem 
na uspořádání nějakého semináře, je možnost tento seminář zorganizovat 

V závěru jednání bylo předběžně odsouhlaseno datum příštího setkání na pondělí 
9. října 2006 v 16,00 h. 

Zapsala: Mgr. Michaela Dočkalová 


